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HELLO FROM THE OTHER SIDE 
Niu Jun Yang (Shaun Chen) and Ma Ru Yin (Rui En) are adversaries. They got into a fight and fell from a hill, 
only to awake and find themselves in the netherworld!  

The two foes continue their feud in the netherworld. Meanwhile, The King of Underworld (Chen Han Wei) is 
very impressed with their combat skills and appoints them as Grim Reapers. The bickering duo are forced to 
work alongside each other, but their relationship starts to improve and they eventually fall in love. 

Jun Yang soon discovers that Ru Yin’s soul merely left her body temporarily, and she is not supposed to 
descend into the netherworld. He tries to help Ru Yin return to the mortal world but is stopped by the evil 
Grim Reapers Da Niu (Chen Tian Wen) and Lao Ma (Brandon Wong), who had escaped from the netherworld. 
Can Jun Yang stop them before they wreak more havoc and help Ru Yin’s soul return to her mortal body? 

Cast:	 Rui En, Shaun Chen, Chen Han Wei, Ann Kok, Nick Teo, James Seah, Hong Hui Fang, Wang Yu Qing, 
	 Brandon Wong, Chen Tian Wen, Li Wen Hai 

阴错阳差

牛俊阳（陈泓宇）和马如荫（瑞恩）生前是一对生死冤家，两人水火不容。有一次，俊阳看见如荫欺负自己的生

父，而气冲冲地找她理论。二人酒后的斗气拉扯，没想到竟然会掉下山去！俊阳睁开眼睛，发现两人已到了阴间！

在地府，二人继续互相埋怨，各不相让。阎王（陈汉玮）看重他们的身手，便委任他们为勾魂使者。在阎王的命

令下，他们得硬着头皮勉强接受对方，可是相处久了后，两人终于放下过去的恩怨，爱上对方，便来一段 “地府

里的地下情”！　

后来，牛俊阳发现马如荫其实阳寿未尽，是个暂时出窍的灵魂！牛俊阳向阎王据理力争，让如荫还阳，可是遭

到勾魂使者老班长大牛（陈天文）和副班长老马（黄炯耀）的阻碍。俊扬能否及时阻止他们在人间作恶，让如荫

还阳呢？

演员：瑞恩、陈泓宇、陈汉玮、郭舒贤、张鈞淯、谢宏辉、洪慧芳、王昱清、黄炯耀、陈天文、李文海

Episode:	 20 x 60 minutes 
Producer:	 Mediacorp Studios
Distributor:	Mediacorp

Language: Chinese


